
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 13. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 143

Det fremgår af svaret på FIU alm del - spørgsmål 58, at der er sket en "normalisering" af

niveauet for det offentlige forbrug siden 2010. Hvis der lægges samme opfattelse af det

”normale” offentlige forbrug som andel af den samlede økonomi til grund, er det offentlige

forbrug eksklusiv sundhedsudgifter så over eller under det normale niveau?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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